
Referat til ekstraordinær generalforsamling 24-11-2022.
Korrektur 02-12-2022
Referat taget af Torben Sølbeck Rasmussen - Sekretær

Antal fremmødte:

Dagsorden for ekstraordinær generalforsamling i
Ny Bringe Grundejerforening 2022

Tid: 24. november 2022 kl. 20.00. Dørene vil blive åbnet allerede fra kl. 19:45.
Sted: Kaningården

Baggrund
På den ordinære generalforsamling 24. april 2022 var det ikke muligt at godkende
regnskabet fra 2021. Da kassereren sammen med revisorerne nu har fået godkendt
regnskabet fra 2021, indkalder bestyrelsen til ekstraordinær generalforsamling med to
punkter, at godkende regnskabet fra 2021 og budget for 2023.

Dagsorden
1. Valg af dirigent

a. Eddi Meier
2. Valg af referent

a. Torben Sølbeck Rasmussen
3. Godkendelse af regnskabet 2021
4. Forslag til budget 2023
5. Eventuelt

Med venlig hilsen
Ole, Bodil, Gitte, Malik, Kenneth,Torben & Jan



Velkomst:
● Jan Zirk - formand byder velkommen
● Eddi Meier blev valgt som dirigent - uden modkandidat.
● Generalforsamling er lovlig indkaldt d. 9 november 2022 og bilag én uge før. Den

ekstraordinære generalforsamling er dermed lovlig indkaldt
● Kontingent ved seneste generalforsamling 2022 blev vedtaget, men regnskab 2021

var ikke klar.

Regnskab 2021:
● Malik Nielsen (Kasserer) præsenterer regnskab 2021.
● Indkomster ikke lige så høje som forventet, hvilket skyldes justering af YouSee priser,

samt manglende indbetalinger.
● Der er flere omkostninger ud over det sædvanlige. Bl.a. en serviceudgift på traktoren.
● Netto resultatet er -63.000 DKK
● Malik er færdig med fremlæggelse.
● Morten Hannibal - Der stilles spørgsmål om forskellen mellem aktiver og passiver.
● Malik forklarer at Dinero er opbygget på en måde hvor der er sket en fejl i

regnskabet. Han konkluderer at aktiver og passiver er ens, men at det ikke stemmer
overens med det bilag som blev sendt ud.

● Bo Søgaard bryder ind som var med til at skrive under. De har skrevet under på et
dokument som ikke blev udsendt som bilag. I Dinero ser det fint ud.

● Der spørges (ikke-navngivet) om det rigtige regnskab efter mødet sammen med
referatet.

● Morten Hannibal pointerer at balancen skal være i orden.
● Bo Søgaard er med på at der underskrives et nyt dokument som sendes ud til

grundejerne.
● Bo Søgaard forklarer at Malik har overtaget et regnskab i uorden.
● Der spørges (ikke-navngivet) om hvorfor der bruges to forskellige systemer til

regnskabet - da det forøger chancen for fejl.
● Malik forklarer at det bør arbejdes på at gøres lettere. Der er nemlig sket fejl fra

overføres Dinero til Excel-arket.
● Der spørges (ikke-navngivet) om Dinero kan hjælpe med at få bedre styr på

systemet? - Malik vil undersøge det.
● Morten Hannibal tilbyder at gå sammen med Malik for at få helt styr på arket.
● Eddie Meier spørger om Maliks konklusion.
● Malik ønsker at rette Excel-arket - kan tage lang tid? Malik konkluderer at han tjekker

funktionen og regnskabet op igen, om hvorvidt det giver mening.
● Der nævnes at det primært er balancen som ikke stemmer overens
● Morten Hannibal nævner at der også er en fejl på ca. 11.000 DKK - det vil rettes

sammen med de tidligere års regnskaber.
● Kenneth Kjemstrup - foreslår at vi udsender det som er blevet underskrevet af

revisorerne. Og holder fast i det regnskab revisorerne har godkendt.
● Bo Søgaard nævner at regnskab 2021 kan godkendes med forbehold for at

revisorerne kan komme med ændringer
● Bo Søgaard nævner at han og Sten Damgaard havde forbehold grundet mangelfulde

bilag. Det er lovet at det bliver bedre ift. bilag. Han foreslår at koblingen mellem
kontingent og YouSee ændres. Der kommer en skævhed da flere og flere melder sig
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